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Abstract:

Form and core are two terms which constitute a multi form controversy in modern Arabic
criticism. This controversy was processed and examined by the ancient Arabic specialist in
literature according to their rhetoric image, which corresponds to the relation between
pronunciation and sense and considered as one of the poetry’s criteria. The study of this
controversy may include a different literary texts, which can be either poetics or prosaic. In
addition, the concepts of form and core may touch other artistic spaces which, literature is a
link of their chain.

Key words: Form, core, subject, pronunciation, sense, renew the poetry, poetic music,
language.

Résumé :

La forme et le fond sont deux termes qui constituent une controverse multi formes dans la
critique Arabe moderne. Cette controverse a été traitée par les anciens littéraires arabes a
partir de I'image rhétorique qui correspond a la relation entre la prononciation et la sens en
la considérant comme l'un des criteres de la poésie. L'étude de cette controverse peut
inclure différents textes littéraires que ce soit, des textes poétiques ou prosaiques. En plus,
les concepts de la forme et du fond peuvent toucher d’autres espaces artistiques dont la
littérature est I'un des ces maillons.

Les mots clés : Forme, fond, sujet, prononciation, sens, le renouvélement dans la poésie,
musique poétique, la langue.
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